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Interpelacja 

Chciałbym zwrócić uwagę na stan nawierzchni chodnika łączącego ulicę Piękną z ul icą 1 Maja. 

Chodnik znajduje się w bezpośrednim sąsiedztwie z wieżą ciśnień . Mianowicie, nawierzchnia ta jest 

cała popękana, zniszczona co znacznie utrudnia poruszanie się tym ciągiem komunikacyjnym. 

Przejazd wózkiem dziecięcym bądź inwalidzkim wiąże się z drganiami, które powstają na wskutek 

jazdy po w.w. nawierzchni. Powoduje to spory dyskomfort i znaczne utrudnienia w pokonaniu 

odcinka. Problem jest na tyle istotny, że wyżłobione dziury w nawierzchni stanowią poważne 

zagrożenie dla pieszych i mogą być przyczyną wypadku. 

Pragnę zaznaczyć, że jest to bardzo ważny ciąg komunikacji pieszej łączący część miasta ze 

stacją PKP oraz Pocztą Polską. Dodatkowo, warto również wykonać naprawę schodów wejśc iowych 

do wieży ciśnień, które aktualnie są całkowicie zniszczone. Miejsce to jest jednym z pierwszych 

punktów, które widzą przyjezdni do Mińska Mazowieckiego, zaś sama wieża zabytkiem, wizytówką i 

istotnym punktem rozpoznawalnym Mińska Mazowieckiego. Odcinek chodnika jest dość krótki (ok 

40m) oraz liczba schodów niewielka, więc koszt inwestycji nie powinien być wysoki. 

Czy jest możliwość przeprowadzenia wyżej opisanej inwestycji oraz czy w budżecie miasta 

znajdą się środki na jej wykonanie? 


